

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport avec plan démontrant les lignes à être homologuées dans ladite rue Aylwin, et sur rapport de l'Ingénieur en Chef, de recommander au Conseil que le Département en Loi soit autorisé à faire les procédures nécessaires pour l'établissement desdites lignes homologuées.

26.—Lue une lettre de M. Powell, gérant général de la Montreal & Southern Counties Ry Co., au sujet de la requête de ladite compagnie pour l'extension de ses voies dans la Cité.

Résolu: De donner instructions au Secrétaire de produire au Bureau les requêtes pour et à l'encontre de la demande de ladite compagnie, et en outre d'informer ladite compagnie que le Bureau étudiera la question et l'informer de sa décision.

27.—Sur recommandation du Sous-Chief du Département des Incendies, il est

Résolu: D'approuver la nomination, à partir du 14 novembre courant, de M. Gilles Valiquette, comme chauffeur sur un des appareils-automobiles.

28.—Sur recommandation de l'Agent des Achats et des Ventes, il est

Résolu: D'autoriser la remise à la maison Hodgson, Summer & Co. Ltd., d'un dépôt de \$50, en rapport avec le contrat pour fourniture de literie, etc., à l'hôpital des varioleux.

29.—Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes, recommandant l'achat d'une balayeuse mécanique à l'électricité Richmond No. 21 B., moteur 2 forces c. v. \$650, devant coûter approximativement \$750 une fois installée, pour l'hôpital des varioleux.

Résolu: D'autoriser l'achat de ladite balayeuse, ladite somme de \$750 devant être imputée sur le crédit de \$7,000 voté pour ameublement et literie à l'hôpital des varioleux.

30.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à M. Jean Fittes, d'un dépôt de \$250 en rapport avec le contrat pour la construction d'une grille en fer le long du chemin Carleton.

31.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à la Sicily Asphaltum Paving Co., d'un dépôt de \$1,989 en rapport avec le contrat pour la fourniture de blocs de granit.

31.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à la Bithulitic Paving Co., d'un dépôt de \$1,195.67 en rapport avec le contrat pour la construction de trottoirs en asphalte sur la rue Favard et autres rues.

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

32.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant de faire vendre la propriété située sur le lot Cad. No. 5, achetée par la Cité pour l'établissement d'une maison de pompes.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant de faire vendre à l'encan les matériaux provenant de la démolition de ladite bâtisse.

33.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant d'opérer le virement d'une somme de \$220 à même la balance disponible des crédits votés pour l'achat de charbon pour les pompes et pour les raccordements d'égouts, et d'employer ladite somme pour exécuter certaines réparations mentionnées audit rapport.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que ledit virement soit opéré comme ci-dessus.

34.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef sur une requête de M. N. Granato, pour autorisation de transporter une maison du coin sud-ouest des rues Esplanade et Lannes, sur un lot situé au nord de la rue Lannes.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que ladite permission soit accordée, pourvu que le requérant transporte ladite maison d'un côté à l'autre de la rue, à ses risques et périls, qu'il n'interrompe pas le trafic sur ladite rue durant plus d'une journée, que le permis soit obtenu du département des bâtisses avant de commencer les travaux, et sujet aux dispositions du règlement 260.

ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Resolved: That the same be referred to the Chief Engineer for a report and a plan showing the lines to be homologated in Aylwin street, and on receipt of the report of the Chief Engineer, to recommend to Council that the Law Department be authorized to take all the necessary proceedings in order to establish the said homologated lines.

26.—Read a letter from Mr. Powell, general manager of the Montreal & Southern Counties Ry Co., anent the application of said company for the extension of its lines in the City.

Resolved: That the Secretary be instructed to submit to the Board the petitions in favor of or against the said company's application and, furthermore to inform said Company that the Board will consider the question and let them know their decision.

27.—On the recommendation of the sub. Chief of the Fire department, it was

Resolved: To approve of the appointment of Mr. Gilles Valiquette, as chauffeur on one of the automobile apparatus, said appointment to date from the 14th November instant.

28.—On the recommendation of the Purchasing and Sales Agent, it was

Resolved: To authorize the refund to the firm Hodgson, Summer & Co., Ltd., of a deposit of \$50, made in connection with their contract for the supply of bedding, etc., to the Small-Pox Hospital.

29.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, recommending the purchase of a mechanical electric sweeping machine (Richmond No. 21 B. 2 h. p. motor) at the price of \$650, to cost about \$750 once installed, for the Small-Pox Hospital.

Resolved: To authorize the purchase of said sweeping machine, said sum of \$750 to be charged against the appropriation of \$7,000 voted for the purchase of furniture and bedding for the Small-Pox Hospital.

30.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund to Mr. Jean Fittes, of a deposit of \$250, made in connection with the construction of an iron fence along Carleton Road.

31.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund to the Sicily Asphaltum Co., of a deposit of \$1,989 made in connection with the contract for the supply of granite blocks.

31.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund to the Bithulitic Paving Co., of a deposit of \$1,195.67, made in connection with their contract for the construction of asphalt sidewalks on Favard and other streets.

Resolved: To authorize the refund of said deposit.

32.—Submitted a report from the Chief Engineer recommending that the property situated on Cad. lot No. 5, purchased by the City for the establishment of a pumping station, be sold.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the materials of said building be sold by public auction.

33.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that a sum of \$220 be varied from the available balance of the appropriations voted for the purchase of coal for the pumps and sewer connections and applied to certain repairs mentioned in the said report.

Resolved: That a report be made to Council recommending that said sum be varied as above.

34.—Submitted a report from the Chief Engineer on application from Mr. M. Granato for permission to transfer a house situated on the south-west corner of Esplanade and Lannes streets, to a lot situated on the north side of Lannes street.

Resolved: That a report be made to Council recommending that said permission be granted, provided the petitioner transfers said house from one side of the street to the other, at his own risk and peril, that he does not interrupt traffic on said street for more than one day and that a permit be obtained from the Building department before the work is begun, and subject to the provisions of by-law 260.

ajourné.
L. N. SENECAI,
Secretary.